



## **URSI Resolution passed at the Kyoto GA, August 1993**

### **U.8. URSI Publications and Membership of the Standing Publications Committee**

The URSI Council,

having considered the remarks and recommendations contained in the Report of the Standing Publications Committee, dated 27 August 1993;

resolves

1. to approve the recommendations of the Standing Publications Committee;
2. to publish the Report of the Standing Publications Committee in Volume XXIII of the Proceedings of URSI General Assemblies;
3. to appoint the following as members of the Standing Publications Committee for the next triennium:

Co-Chairs : R.L. Dowden (New Zealand) and W.R. Stone (USA)  
Members : P.J.B. Clarricoats (U.K.)  
K. Géher (Hungary)  
P. Lagasse (Belgium)  
H. Matsumoto (Japan)

Publications de l'URSI et composition du Comité permanent des publications

Le Conseil de l'URSI,

ayant pris connaissance des remarques et recommandations formulées dans le rapport du Comité permanent des publications en date du 27 août 1993;

décide

1. d'approuver les recommandations du Comité permanent des publications;
2. de publier le rapport du Comité permanent des publications dans le Volume XXIII des Comptes Rendus des Assemblées générales de l'URSI ;
3. de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:

Co-Présidents : R.L. Dowden (Nouvelle Zélande) et W.R. Stone (EUA)  
Membres : P.J.B. Clarricoats (Royaume-Uni)  
K. Géher (Hongrie)  
P. Lagasse (Belgique)  
H. Matsumoto (Japon)